

§ 1 Mötets öppnande

Gabriel Andersson(Ordförande) öppnar mötet klockan 12:00

§ 2 Närvarande

Gabriel Andersson (Ordförande)
Mikael Malmqvist (Vice Ordförande)
Victor Nilsson (Sekreterare)
Lovisa Jäberg (Socialt ansvarig och SAMO)
Björn Berquist (Masteransvarig)

§ 3 Val av mötets ordförande

Gabriel Andersson väljs som mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare

Victor Nilsson väljs som mötets sekreterare.

§ 5 Val av mötets justerare tillika rösträknare

Mikael väljs som mötets justerare tillika rösträknare.
Björn väljs som mötets justerare tillika rösträknare.

§ 6 Adjungeringar

Föreligger ej.

§ 7 Uppföljning

- Diskussion om DigIT skjuts upp iom Jonathans frånvaro.
- Avtackning för Anette är planerad till september 30.
- Vi har 1-2 förstaårselever som kan dela upp mackor på seminarierna.
- Alla bilder i montern förutom P.R.I.T. finns, och fixas på onsdag sept 23.

- FruktIT planeras, men fruktbudet kommer i åtminstone 2 veckor till innan vi kan börja.

§ 8 Meddelanden

Föreligger ej

§ 9 Diskussionspunkter

- Verksamhetsplan och budget
 - Verksamhetsplan är klar, budget är oklart då Jonathan ansvarar för detta.
- Sektionshoodies: något för oss?
 - Utlysa en designtävling för en sådan, vinnaren får en hoodie av sektionen. Titta på Z för inspiration.
- Äskning från ansvarig för mottagningsaktiviteter på ID-mastern.
 - Kostnaden är aningen hög för ett så litet antal personer, och arrangemanget är något stängt.
 - Äskningen avslås med ovanstående motivering.
- Sektionsmötet
 - Valberedningen ska väljas in, ska sittande informera om vad det innebär?
 - Lokalpolicyn ska diskuteras
 - Arbetsgrupperna ska tas upp återigen (IT-vecka och kandidatmiddag)
 - Antagligen någon motion eller liknande från friTid.
- Förslagslåda till styrIT - något vi vill ha?
 - Förslagsvis slår vi ihop den existerande lådan till en allmän låda.
- Aspningen - vill vi komma med input, eller ska vi lämna det helt i fred?
 - Cases i samband med att tröjor målas, samt att vi informerar om hur det är med att sitta i kommitté.
 - Eventuellt komma med input på planeringskvällen för aspningen.
- Elektro har kopplat en kvittoskrivare till sin iZettle. StyrIT vill kolla på lösningar.
- Infoskärmar i Hubben - äska hos kåren för utökad transparens och information
- ID-pub på Lindholmen blir inte av i år
 - Detta på grund av krockar jämt mot studierna för sexIT.
 - De föreslår förbättrad kommunikation jämt mot ID i sin kontinuitet.
- Paraplyerna i hubben råder det delade meningar om
 - En sektionsmedlem har blivit av med sitt dyra paraply
 - Införa ett ställ för allmänna paraplyer, eventuellt.
- Avtackning av Anette
 - Annonseras som Facebookarrangemang och mail till Chalmerska ingengörsföreningen, samt patetgrupper på facebook.

- 17-21 Onsdag sept 30.
- Programråd - vilka skickas dit? Bör vi skicka en förstaårselev?
 - Horv är intresserad om inte annat.
 - StyrIT skickar en representant, liksom snIT.
 - Även en från varje master.

§ 10 Mötets avslutande

*Nu är det slut för idag *klappklapp**

*Tack och adjö för idag *klappklapp**

Tänk vad dagen gått fort

Tänk så mycket vi gjort

*Men nu är det slut för idag *klappklapp**

Gabriel Andersson avslutar mötet 13:04.